



Данил Ибраев - Президент Кыргызского союза промышленников и предпринимателей,  
Член Президиума Делового совета ЕАЭС и Заместитель председателя совета  
Международного конгресса промышленников и предпринимателей

Danil Ibraev - President of the Kyrgyz Union of Industrialists and Entrepreneurs, Member of the  
Presidium of the EEU Business Council and Deputy Chairman of the Council of the International  
Congress of Industrialists and Entrepreneurs

---



Анна Донченко - Руководитель торгового представительства Российской Федерации в  
Республике Армения

Anna Donchenko - Head of Trade Mission of the Russian Federation in the Republic of  
Armenia



Арсен Казарян - Президента Союза Промышленников и Предпринимателей Армении  
Arsen Ghazaryan - President of the Union of Industrialists and Businessmen of Armenia

---



Susanna Khalatyan - President of the Union of the woman employers of Yerevan and regions  
Сусанна Халатян - Президент Союза женщин-работодателей Еревана и регионов



Gagik Makaryan - President of the Republican Union of Employers of Armenia  
Гагик Макарян - Председатель Республиканского Союза Работодателей Армении

---



Игорь Петришенко - Постоянный представитель Республики Беларусь при Евразийском экономическом сообществе  
Igor Petrishenko - Permanent Representative of the Republic of Belarus to the Eurasian Economic Community